
Delegatkinja Nermina Kapetanović uputila je dva pitanja Vijeću ministara BiH koja glase:

  

1. „Koje mjere preduzima Vijeće ministara BiH kako bi se broj graničnih prijelaza za 

promet robama biljnog i životinjskog porijekla uskladio s potrebama Bosne i 

Hercegovine? 

2. U kojoj fazi izrade je Akcioni plan za prevazilaženje implikacija pristupanja Republike 

Hrvatske Evropskoj uniji na Bosnu i Hercegovinu? „ 

 


